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Írásbeli választieénylő kérdés e

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapán írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter úrhoz :

„A helikopteres felderítésről 3 .”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Köszönettel vettem „A helikopteres felderítésről 2.” " című írásbeli kérdésemre adott válaszát, melyben
azonban több általam felvetett kérdésre nem adott választ.

Így ismételten kérdezem Miniszter Urat :

- Korábbi tájékoztatásukkal szemben a légifelvételek készítése szeptember 7-én kezdődőlt . Ez az
időpont több szakember szerint kései . Mit gondol CM erről? Miért nem korábban végezték el ezt
a munkát? Miért nem az ígért időszakban, júliusban-augusztusbanvégezték el azt?

Továbbá kérem Miniszter Urat, hogy a válaszában leírtaknak megfelelően, amint megtörtént a helikopteres
felderítés kiértékelése, tájékoztasson annak eredményéről és a ténylegesen felhasznált összeg pontos
mértékérői

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mikorra várhatóak az említett eredmények?

Végin Ön válaszában; arról ad tájékoztatást; hogy az ezévi helikopteres felderítés annyi értékelhető adatot és
tapasztalatszerzést biztosított, amely kellő alapot ad a jövő évi széleskörű bevezetéshez.

KpnrirzPm Minig'tPr Urat!

Miből kívánják a széleskörű bevezetést megvalósítani, mikor a jövő évben összességében a
parlagfa elleni közérdekű védekezés végrehajtásának támogatására 79 millió forintot szánnak?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest. 2011 . október 27.
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